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Gemeente Nijkerk – Kort verslag vergadering raadscommissie II van 14 maart 2024 
 
Aanvang 19.30 uur, Bedrijfsrestaurant Stadhuis Nijkerk 
 
Aanwezig: 
de voorzitter: H.J. Bokkers, de commissiegriffier: A.G. Verhoef- Franken;  
de leden: D. Bezembinder-Feiken (De Lokale Partij), M.C. van den Biggelaar (De Lokale Partij),  
N. Hegeman-Mekking (ChristenUnie-SGP), J.J.W. Hofman (CDA), T. Kortink (PRO21), F. Laghmouchi 
(PRO21), J.J. Lok (ChristenUnie-SGP), P.M.C. van Loozen (De Lokale Partij) ,C.E.J. van Manen (Forum 
voor Democratie) - vanaf 21.30 uur; N.H.F. Morpey (CDA), S. Ooijevaar (PRO21) - t/m agendapunt 3, M.C. 
van der Stelt (VVD), P.M. van de Weijer-Feuerstein (CDA), M. Willems (VVD); 
namens het college: wethouder R. Windhouwer (agendapunt 3 en 4) en wethouder M. Broekman-van der 
Pers (agendapunt 5 en 6); ambtelijke ondersteuning G. Duine (agendapunt 3), M. Blesing en D. Langedijk 
(agendapunt 5 en 6). 
 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Langetermijnagenda 
Er zijn geen opmerkingen over de openstaande moties en toezeggingen. Hiermee zijn de wijzigingen in de 
teksten en de voorgestelde afdoeningen vastgesteld. 
 
3. Voorlopig Ontwerp Uitbreiding Hoevelakense Bos  
Als insprekers zijn aanwezig: de heer B. van der Woerd, voorzitter Stichting Hoevelaken Bereikbaar & 
Leefbaar en mevrouw De Jong-van Middelaar.  
 
De heer Van der Woerd geeft aan dat het voorliggende ontwerp de laatste kans is voor uitbreiding van het 
bos. Er zijn nog onzekerheden, maar hij vraagt de raad nu wel groen licht te geven. Hij roept de fracties op 
afstemming te zoeken met de fracties in de gemeente Amersfoort. Mevrouw De Jong-van Middelaar heeft 
zorgen over de parkeerplaats en de slechte staat daarvan. Er is grote druk op het bos en uitbreiding is 
dringend noodzakelijk, waarbij ze blij is dat de nieuwe parkeervoorziening dan prioriteit krijgt. 
 
De commissieleden geven aan dat het aangepaste voorstel een verbetering is. Er zijn nog wel vraagpunten, 
maar het is duidelijk dat er wat moet gebeuren met het bos.  
Er wordt verder onder andere gesproken over: 
- Zonering voor de verschillende gebruikers (wandelaars, paarden, aangelijnde en loslopende honden; als 

Amersfoort op zich laat wachten, dan kijken naar alternatieven voor losloopgebied honden); 
- De rood voor rood regeling (is onduidelijk verwoord in het raadsvoorstel, bedoeld is naast de bestaande 

woning twee nieuwe woningen, dus drie woningen in totaal); 
- De bijdrage van de gemeente Amersfoort (zorg of Amersfoort de grond levert en daarmee ook zorg over 

realisatie van de natuurcompensatie; ambtelijk en bestuurlijk contact houden met Amersfoort; fasering 
van de uitvoering is mogelijk, maar de inzet blijft realisatie van het gehele plan). 

- Urgentie van grondruil. 
 
Het voorstel blijft wat de commissie betreft met debat geagendeerd staan voor de raadsvergadering van 28 
maart. 
 
4. Kaderbrief 2025 Bedrijfsvoeringsorganisatie Valleihopper 
De commissieleden benoemen dat uit het onderzoek blijkt dat de kwaliteit van het vervoer is verbeterd en 
hopen dat dit verder doorzet. Verder zien ze de uitkomsten van de komende aanbesteding met 
belangstelling tegemoet. 
 
Er wordt verder onder andere gesproken over:  
- De daling van het aantal ritten en de gevolgen die dit mogelijk kan hebben voor eenzaamheid; 
- De betaalbaarheid na de aanbesteding, met name voor mensen met een kleinere portemonnee; 
- Duurzaamheid; de rolstoelbus wordt nu bij de aanbesteding niet elektrisch uitgevraagd vanwege te 

weinig comfort, wellicht is dit later wel mogelijk binnen het dan lopende contract of bij een nieuwe 
aanbesteding. 
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De commissie adviseert de raad het voorstel zonder debat te agenderen voor de raadsvergadering van 28 
maart. 
 
5. Nota Armoedebeleid 
De heer T. Manten, voorzitter van de Voedselbank, spreekt in. Hij vertelt over het werk van de Voedselbank 
en de bestaande contacten met de gemeente en andere organisaties. Hij geeft aan dat de Voedselbank 
weet wat er in de praktijk speelt bij mensen en dat ze kunnen helpen om de drempel naar ondersteuning te 
verlagen. Hij gaat hierover graag (verder) in gesprek met de gemeente. 
 
De commissieleden benoemen onder andere dat de bestaanszekerheid onder druk staat en dat het goed is 
dat het Nijkerkse beleid ruimhartig is. Ze spreken hun waardering uit voor de grote inzet van vrijwilligers in 
onze gemeente.  
 
Er wordt verder onder andere gesproken over: 
- Communicatie (concreter maken hoe gemeente mensen gaat benaderen, meer buiten de lijntjes denken;  

eenvoudiger taalgebruik en ook rekening houden met mensen die taal helemaal niet machtig zijn);  
- De noodzaak van een uitvoeringsplan op korte termijn; 
- Aandacht voor de invloed van armoede op de mentale toestand van inwoners; 
- Titel van het document (suggestie om iets toe te voegen, bijvoorbeeld Kansrijk armoedebeleid of 

Armoedebestrijding; mogelijk volgt er een voorstel voor wijziging vanuit de raad); 
- Aandacht voor (echt) oudere inwoners, met geen internet en een klein sociaal netwerk; 
- Aandacht voor de doelgroep 18-21 jarigen (kwetsbaar, ze moeten zaken zelf gaan regelen); 
- Aandacht voor werkenden, onder andere ouderen die nog wel deels aan de slag willen; 
- Rol van de gemeente bij initiatieven van ketenpartners. 
 
Wethouder Broekman heeft aangegeven nog twee vragen te beantwoorden: 
- Kan het vereenvoudigen van teksten op de website en van documenten ook voor de juridische stukken? 

En kan het eventueel op een andere manier eenvoudig worden aangeboden (bijvoorbeeld met beeld)?  
- Welke voorzieningen zijn er voor 18-21 jarigen? 
 
Het voorstel blijft wat de commissie betreft met debat geagendeerd staan voor de raadsvergadering van 28 
maart. 
 
6. Visie op werk en participatie en re-integratieverordening Participatiewet 
De commissieleden zijn positief over de visie: een ruimhartige houding naar inwoners, die naar voren komt 
in zowel de tijd die genomen wordt voor een traject als in de bijdrage die iemand kan leveren aan de 
maatschappij. 
 
Er wordt verder onder andere gesproken over: 
- Beschikbare ambtelijke capaciteit en daarmee samenhangend de uitvoerbaarheid van de visie; 
- De effectiviteit van de instrumenten en het benutten van ervaringen van andere gemeenten; 
- Rol van de Inclusief Groep; 
- Ruimte voor pilots voor de groep langdurig werklozen; 
- Onderzoek naar mogelijke pilot met basisbanen; de wethouder zal raad over uitkomst informeren; 
- Aandacht voor jongeren (onder andere via project vroegsignalering). 
 
Er blijkt nog een kleine technische fout in de verordening te zitten, in artikel 14o Specifieke voorwaarden 
werkplekaanpassingen. Voor de raadsvergadering zal een gecorrigeerde versie beschikbaar zijn. 
 
De commissie adviseert de raad het voorstel zonder debat te agenderen voor de raadsvergadering van 28 
maart. 
 
7. Regionale samenwerking 
Er zijn geen mededelingen. 
 
8. Mededelingen van raad en college 
Er zijn geen mededelingen. 
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9. Sluiting  
De vergadering wordt om 22.45 uur gesloten. 
 
 
 
Opgesteld te Nijkerk op 18 maart 2024. 
 
De commissiegriffier,  De voorzitter, 
 
 
 
A.G. Verhoef-Franken H.J. Bokkers 
 
 

 


